
Rada Gminy Siedlec 
Komisja Gospodarki Komunalnej, Rolnictwa i Porządku Publicznego 

Protokół nr 3/2025 

3 Posiedzenie w dniu 18 marca 2025  
Obrady rozpoczęto 18 marca 2025 o godz. 15:00, a zakończono o godz. 16:00 tego samego 
dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 8 członków. 

Obecni: 

1. Krzysztof Stachowiak, 

2. Teresa Sobkowiak, 

3. Daniel Sobel, 

4. Katarzyna Pluskota, 

5. Renata Piątyszek, 

6. Marcin Michalski, 

7. Adam Kupś, 

8. Zygmunt Adamski 

Ponadto w posiedzeniu udział wzięli: 

1. Damian Wita  - Zastępca Wójta 
2. Agnieszka Kasperczak - Kierownik Referatu Inwestycji, Infrastruktury 
     i Gospodarki Komunalnej 
3. Natalia Grocholska  - Zastępca Kierownika Referatu Rolnictwa, Planowania 
      Przestrzennego, Działalności Gospodarczej i Ochrony 
      Środowiska  
4. Katarzyna Lach  - inspektor 
 
1. Otwarcie posiedzenia. 

 

  Otwarcia posiedzenia dokonał Przewodniczący Komisji Krzysztof Stachowiak 

serdecznie witając wszystkich obecnych. Następnie oświadczyła, iż w posiedzeniu uczestniczą 

wszyscy radni. 

 
2. Apel Rady Gminy Szydłowo 
 
  W związku z wpłynięciem do Rady Gminy Apelu w sprawie podjęcia prac 
legislacyjnych nad zmianą przepisów Ustawy o samorządzie gminnym w zakresie 
dopuszczalności, zasad i trybu zmiany granic jednostek samorządu terytorialnego, każda  
z komisji otrzymała w/w pismo do zapoznania się z tematem. Postulat posiada 8 punktów  
i stanowi załącznik do protokołu. 

Powyższy temat zostanie szczegółowo omówiony po zapoznaniu się każdej z komisji.  
 



3. Sprawozdanie z działalności komisji za 2024 rok. 
 
  Projekt sprawozdania został przedstawiony przez Przewodniczącego p. Krzysztofa 
Stachowiaka. Do zaproponowanego projektu nie zostały wniesione uwagi. W wyniku 
przeprowadzonego głosowania sprawozdanie zostało przyjęte jednogłośnie przez członków 
komisji i zostanie przedstawione na obradach XV Sesji Rady Gminy Siedlec. 
 
4. Oświetlenie uliczne w gminie. 
 
  Podczas posiedzenia w dniu 18.03.2025 r. Komisji Gospodarki Komunalnej, Rolnictwa 
i Porządku Publicznego przedstawiono działania i koszty w ramach modernizacji i rozbudowy 
oświetlenia ulicznego w 2025 roku w Gminie Siedlec, działając zgodnie z ustaleniami w/w 
Komisji: 
- podpisano umowy na wykonanie dokumentacji projektowych w m. Wielka Wieś, Tuchorza,, 
Nowa Tuchorza, Jaromierz, Godziszewo i Boruja. Kwota to 41.328,00 zł 
- przeprowadzono postępowanie w trybie zapytanie ofertowego na realizację budowy 
oświetlenia ulicznego w Grójcu Małym (koszt 7.757,83 zł) oraz w Kiełpinach (koszt 32.430,03 
zł) 
- dokonano wyceny zawieszenia nowych opraw na istniejących słupach w m. Wąchabno, 
Reklin, Mariankowo i Siedlec (x3 oprawy) – wycena na 1.783,50 zł brutto za oprawę, 
- dokonano wyceny na opracowanie dokumentacji postawienia szafki SO w Mariankowie – 
koszt 2.460,00 zł. 
Komisja Gospodarki Komunalnej, Rolnictwa i Porządku Publicznego zatwierdziła wykonanie 
w pierwszej kolejności pozostałych zapytań ofertowych dla wykonania budowy oświetlenia 
ulicznego w Kopanicy i Żodyniu. W przypadku jeśli zostaną środki finansowe zostaną 
zainstalowane oprawy na istniejących słupach. Został również omówiony temat oświetlenia 
w uliczce na ul. Wolsztyńskiej – wyjaśniono iż oprawy tam są ale sama uliczka/działka nie ma 
ustalonego prawnego właściciela. 
 
Przewodniczący Rady Andrzej Kaźmierczak poruszył temat wyrównania drogi na Boruję. 
 
Radny Adam Kupś pytał, czy w sprawie tłucznia będą telefony do Sołtysów. 
 
Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Zdrowia i Pomocy Społecznej zgłosił, 
zapadanie się asfaltu w Tuchorzy na ul. Spacerowej przy posesji 46 a 48. 

 
 
5. Przyjęcie ,,Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności 
zwierząt na terenie gminy Siedlec w 2025 roku". 
 
  Tematyczne zagadnienie przedstawił Zastępca Wójta Damian Wita. 

Zapewnienie opieki bezdomnym zwierzętom oraz ich wyłapywanie należy do zadań własnych 
gminy. Ustawa z dnia 21 sierpnia 1997 r. o ochronie zwierząt (t. j. Dz. U. z 2023 r. poz. 1580  
z późn. zm.) nakłada na rady gmin obowiązek określenia corocznie w drodze uchwały 
programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt 
uzyskując wcześniej opinię właściwego powiatowego lekarza weterynarii, organizacji 



społecznych działających na obszarze gminy, dzierżawców, bądź zarządców obwodów 
łowieckich działających na obszarze gminy. Program, o którym mowa zawiera również 
wskazanie wysokości środków finansowych, które Gmina zamierza przeznaczyć na jego 
realizację w roku 2025. Zostały one określone na podstawie ubiegłorocznych wydatków  
w tym zakresie i skorygowane w odniesieniu do wzrostu cen usług weterynaryjnych. 

Po przedstawieniu projektu uchwały radni przystąpili do zadawania pytań. 

Przewodniczący komisji Krzysztof Stachowiak pytał o zapis w § 3 dot. opieki nad potrąconymi 
zwierzętami. Czy mowa w tym przypadku także o zwierzętach leśnych. 

W odpowiedzi Pan Wita potwierdził, iż zapis dotyczy także zwierzyny leśnej. Należy 
jednak ustalić, kto w danym miejscu jest zarządcą drogi. 

Następnie pytano o zapis dot. dofinansowania pozostałych usług weterynaryjnych. 

Tu Pan Damian szeroko omówił zagadnienie dot. czipowania zwierząt, do którego 
gmina się przymierza.  
 
6. Wolne głosy i wnioski 

W punkcie tym głos zabrał radny Adam Kupś poruszając temat dzikiego byka, który 
pojawił się w lasach pomiędzy Nową Obrą a Jażyńcem. Zwierzęcia nie da się złapać i istnieje 
zagrożenie, że może wyrządzić komuś krzywdę. 

Wobec braku innych głosów i wniosków posiedzenie zakończyło się o godz. 16:00. 
 
 
 

 

Przewodniczący Komisji 

 
Krzysztof Stachowiak 

 

 

 

 

 

 

 
Przygotował(a): Natalia Fornalik 

 


